
              Protokół Nr 85/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki 

z dnia 18 września 2023 roku 

 

Na posiedzeniu obecni według załączonej listy obecności. 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Przyjęcie porządku posiedzenia 

3. Propozycje do budżetu gminy na 2024 rok. 

4. Wolne wnioski 

 

Do pkt 1  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Wioletta Anuszkiewicz. Powitała członków komisji 

oraz media. 

 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Komisji Pani Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła porządek posiedzenia.  

Do porządku posiedzenia uwag nie zgłoszono.  

 

Do pkt 3 

Członek Komisji Pan Zbigniew Mieruński oraz Przewodnicząca Komisji Pani Wioletta Anuszkiewicz 

zgłosili wnioski do budżetu: 

1. Przywrócenie budżetu obywatelskiego – miasto: 200 000 zł, wieś: 100 000 zł. 

2. Zwiększenie środków finansowych do dyspozycji Rad Osiedlowych do 25 000 zł na jedną Radę - 

zgłaszany ponownie od kilku lat. 

3. Stworzenie „ryneczku” (działającego codziennie) do sprzedaży produktów lokalnych – zgłaszany 

ponownie od kilku lat. 

4. Wybudowanie 2 parkingów – wiat dla rowerów na palcu Zwycięstwa - zgłaszany ponownie od kilku lat. 

5. Uzupełnienie terenu przy pomniku Kanta o małą architekturę - zgłaszany ponownie od kilku lat. 

6. Instalacja monitoringu na terenie sportowo-rekreacyjnym na Osiedlu I i na innych obiektach celem 

przeciwdziałania wandalizmowi.  

7. Oświetlenie szlaku GreenVelo na odcinku pomiędzy ulicą Lipową, a Sikorskiego. 

8. Pumptrack – oświetlenie+monitoring  - zgłaszany ponownie od kilku lat. 

9. Wykonanie małego boiska przy ulicy Ustronie – rozpoczęto w ramach budżetu osiedla, kontynuacja  

ze środków osiedlowych potrwa kilka lat. 

10. Zwiększenie środków dla organizacji pozarządowych o 20% w stosunku do roku 2023. 

11. Wykonanie tablicy na nekrologi w okolicach sklepu NETTO. 

12. Oznakowanie tras pieszych z uzdrowiska do centrum miasta. 

13. Dokumentacja remontu/zabezpieczenia ruin w kościele w Górnym, jako tzw. trwałej ruiny w celu 

przygotowania inwestycji do nowej perspektywy finansowej UE. 

Członek Komisji Pan Józef Wawrzyn zgłosił wniosek w sprawie dofinansowania do wymiany kotłów na 

ekologiczne – zwiększenie procentowego udziału przy wymianie oraz wniosek w sprawi zabezpieczenia 

środków w budżecie na bieżące remonty i konserwacje dróg.  

Członek Komisji Pan Marian Mioduszewski poparł zaproponowane wnioski zgłoszone przez członków 

Komisji. 

Przewodnicząca Komisji Pani Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie przyjęcie zgłoszonych 

wniosków do budżetu na 2024 r.  

 Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 5 za przyjęli zgłoszone wnioski  

do budżetu 2024 r.  

 



Do pkt 4 

Brak wolnych wniosków.  

 

Na tym zakończono posiedzenie.  

 

      

 

   Protokołowała                Przewodnicząca Komisji 

    Katarzyna Krusznis               Wioletta Anuszkiewicz 


